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Andrzei Romaniak
Przewodniczący Rady Miasta anoka

lnterpelacia
Do : Burmistrz Miasta Sanoka

Dotyczy : Realizocji prajeku ,,Aktywni na szlaku lkan - rowerem z ianaka da Humennego"

w ramach Europejskiego Funduszu Rozwaju Regionalnega, Program lnterreg V-A Polska-

Słowacja 2a74-2020.

Szanowny Panie Burmistrzu,

W związku z realizacją projektu ,,Aktywni na Szlaku lkon - rowerem z Sanoka do
Humennego" w ramach Programu lnterreg V-A Polska - Stowacja 2OL4-ża2O, proszę

o odpowiedź na następujące pytania:

1. Jakie zadania sq jeszcze zaplanawane do realizacji w ramch projektu ?
2.. Jak kztaftuje słę na bieżqcym etapie finansowanie projektu, tj. udzioł środków

zewnłrznych w stasunku do środków budżetu miasta.

3. W jakiej wysokości i komu zostało wypłacone wynagrodzenie zq
koordy nację/p rowad z e ni e pĄ ektu,
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